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Hei 
  
Nå skal dere vurdere jakt på ulv i yngleperioden. 
Dette for liksom å finne ut mer om ulv etter radiomerking. Ulv er det dyret det er forsket 
mest på i Skandinavia gjennom tidene så det er ikke mye vi ikke vet. 

Å jakte på et rødlista dyr i den viktige tida med yngling er både etisk og moralsk forkastelig. 
At hunder blir tatt av ulv etter at de blir sluppet i ulvesonen/ ulverevir uten tilsyn, er kun 
eiers ansvar og har ingenting med nærgående ulv å gjøre. 
Ulver forsvarer kun sitt revir. Nå må heksejakten på ulven ta slutt da den er det rovdyret 
som tar minst sau av alle rovdyr vi har i Norge. 
Hva med de over 100000 sauene som dør på beite uten at ulv er involvert en gang, det er 
brudd på dyrevelferden det. 
Jegere som ikke får slippe hunden sin på elgjakt er ingen grunn for å slakte ned ulven. Ulv 
er viktig for naturmangfoldet og de få ulvene vi har må vi ta vare på. Jeg bor midt i 
ulvesonen, og har man ulv i skogen må vi tilpasse oss naturen, for naturen gir og naturen 
tar. Man skal jakte kun på overskuddet når dyrene der har fått sitt. Det kalles for respekt og 
ydmykhet. 
Naturen må komme foran penger og har man en ulvesone må vi respektere det og sette i 
gang forebyggende tiltak! 

  
Mvh. 
Beate Retterås 
Åsjordvegen 37 
2435 Braskereidfoss 
  

  


